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	認證機構 AB
	 FORMCHECKBOX 
 TAF    FORMCHECKBOX 
其他other:            

	驗證類別type
	 FORMCHECKBOX 
初次驗證稽核Initial      FORMCHECKBOX 
追查稽核Surveillance      FORMCHECKBOX 
重新驗證稽核Recertification   

 FORMCHECKBOX 
增列驗證範圍稽核expanding scope 
 FORMCHECKBOX 
轉證追查 Transfer Surveillance  FORMCHECKBOX 
轉證重驗 Transfer Recertification
 FORMCHECKBOX 
轉換升級稽核Transfer Up-grade Assessment  FORMCHECKBOX 
特別稽核 Special audit
 FORMCHECKBOX 
其他other:            

	驗證標準standard
	 FORMCHECKBOX 
ISO/IEC 27001:          FORMCHECKBOX 
CNS 27001:2023  FORMCHECKBOX 
其他other:            

	1.1受稽核方基本資訊basic information

	受稽核方名稱Auditee Name
	中文Chinese
	

	
	英文English
	

	註冊地址Registered address
	中文Chinese
	

	
	英文English
	

	驗證地址Certified address
	中文Chinese
	

	
	英文English
	

	通訊地址mailing address
	中文Chinese
	

	
	英文English
	

	企業最高管理者Organization of top management
	

	連絡人contact person
	
	連絡人職位position
	

	連絡人手機 mobile phone
	
	連絡人郵箱email
	

	企業電話phone
	
	企業傳真fax
	

	1.2申請驗證的管理系統所覆蓋的範圍application scope

	中文Chinese
	

	英文English
	

	1.3系統覆蓋總人數staff qty

	正式員工 formal employees
	
	臨時工 temporary workers
	

	季節工 seasonal workers
	
	分包/承攬商 subcontractors / contractors
	

	1.4是否有多場區multi-sites
例如，客戶組織持續進行工作或提供服務的廠區（有形或虛擬）或不準備作為永久性廠區
	 FORMCHECKBOX 
無No

	
	 FORMCHECKBOX 
有Yes，需另外填寫《多場區項目表》fill in multi-site list

	1.5上班時間working hours

	上午am～下午pm
	9:00~18:00

	夜班night shift
	 FORMCHECKBOX 
無No
	 FORMCHECKBOX 
有Yes，時間time:
	 FORMCHECKBOX 
共輪班幾次Number of shift:

	1.6 管理系統開始執行時間management system running starting time

	年/月/日(YYYY/MM/DD)
	

	是否已策劃實施內部稽核、管理審查 Have planned to implement internal audits, management review?
	 FORMCHECKBOX 
有Yes
	 FORMCHECKBOX 
無No

	內部稽核日期

Internal audit date 
	
	管理審查日期

Management Review Meeting date
	

	1.7 是否獲得過其他驗證機構的管理系統驗證system certified by other CB?

	 FORMCHECKBOX 
無No
	 FORMCHECKBOX 
有Yes（請提供有關文件資料、證書）

	1.8是否有委外過程outsource?
	 FORMCHECKBOX 
無No
	 FORMCHECKBOX 
有Yes，說明description
	

	1.9輔導機構（如有） Counseling organization (if any)
	

	1.10在申請驗證前一年內是否被政府部門處罰或發生過資安事故? Have you been punished by the government or have incurred information security incidents within one year before applying for certification?

	 FORMCHECKBOX 
否No
	 FORMCHECKBOX 
是Yes如選擇是，請簡述有關情況，並檢附相關事故紀錄文件if yes, please brief the happening situation and provide the record document of the incident：

	1.11期望稽核日期expected audit date

	年/月/日(YYYY/MM/DD)
	

	是否需要同時稽核（適用於多系統）Audit at the same time（for multi systems）
	 FORMCHECKBOX 
否No
	 FORMCHECKBOX 
是Yes

	1.12稽核員交通方式transportation
	
	稽核使用的語言language
	 FORMCHECKBOX 
中文CN
	 FORMCHECKBOX 
英文EN

	2.依申請的管理系統填寫資料Please fill in and submit the information according to the application management system.

	2.1請提交以下資料document to be provided
 FORMCHECKBOX 
 a.產品或服務適用的法律法規、國際國家行業標準等(如有)； 

 FORMCHECKBOX 
 b.公司登記證明。 

	2.2 ISMS

	是否有任何 ISMS 相關資訊（諸如 ISMS 記錄或有關控制項之意圖和有效性資訊）因其含有機密或敏感資訊，而不能提供稽核小組審查? Is there any ISMS-related information (such as ISMS records or information about the intent and effectiveness of controls) that is not available for audit team review because it contains confidential or sensitive information?
	 FORMCHECKBOX 
是Y，請說明:          

 FORMCHECKBOX 
否N

	是否有在 ISMS 範圍內之服務或活動介面，均已納入 ISMS 驗證事項中，且納入客戶的資訊安全風險評鑑。例如與其他組織共用的設施（例如，IT 系統、資料庫、異地備援和電信系統或部分業務功能外包）

Is there any services or activity interfaces that are not completely within the scope of ISMS have been included in ISMS certification items and included in the customer's information security risk assessment. For example, facilities shared with other organizations (for example, IT systems, database, remote backup and telecommunications systems or outsourcing of some business functions)
	 FORMCHECKBOX 
是Y，需另外填寫《多場區項目表》fill in multi-site list
 FORMCHECKBOX 
否N


•

	High risk business and (only) limited regulatory requirements


	c) 先前所展現的 ISMS 績效ISMS performance previously demonstrated

	 FORMCHECKBOX 

· 最近已驗證

· 未經驗證，惟 ISMS 實做已歷經多次稽核和改善週期，包括書面記載的內部稽核，管理審查以及有效持續改善系統。

• Recently certified

• It has not been verified, but the ISMS has gone through multiple audit and improvement cycles, including written internal audits, management reviews, and effective continuous improvement of the system.
	 FORMCHECKBOX 

· 最近經追查稽核

· 尚未驗證但已部份實施

ISMS：有些管理系統工具可用並已實施，有些持續改善流程雖就緒，但僅有部分書面資料。

• Recently tracked and audited

• Not yet verified but partially implemented

ISMS: Some management system tools are available and implemented, and some continuous improvement processes are in place, but only part of the written information is available.
	 FORMCHECKBOX 

· 沒有驗證且沒有較近的稽核

· ISMS 是新的且尚未完整建置(例如缺乏管理系統具體控制機制，不成熟的持續改善流程，執行特殊流程)

• No certification and no recent audit

• ISMS is new and has not yet been fully established (for example, lack of specific control mechanisms for the management system, immature continuous improvement process, implementation of special processes)

	d) 實做 ISMS 項目時所採用技術之範圍和多樣性(例如不同的 IT 平台數量，區隔的網路數量) The range and diversity of technologies used in the implementation of ISMS projects (for example, the number of different IT platforms, the number of networks separated)
	 FORMCHECKBOX 

· 多樣性低且高度標準化環境(少量 IT-平台、伺服器、作業系統、資料庫、網路等)

 • Low-diversity and highly standardized environment (a small number of IT-platforms, servers, operating systems, databases, networks, etc.)

	 FORMCHECKBOX 

· 標準化但係不同的IT 平台、伺服器、作業系統、資料庫、網路

• Standardized but different IT platforms, servers, operating systems, databases, networks

	 FORMCHECKBOX 

· 高度多樣性或複雜性的 IT (例如許多不同的網路區隔、伺服器或資料庫類型、關鍵應用數量)

• Highly diverse or complex IT (e.g. many different network partitions, server or database types, number of key applications)


	e) ISMS 範圍內，外包的範圍和第三方協議 Within the scope of ISMS, the scope of outsourcing and third-party agreements

	 FORMCHECKBOX 

無外包僅少數依賴供應商，或

· 完善定義、管理和監控

的外包協議

· 外包商 ISMS 業經驗證

· 具相關獨立性保證報告

No outsourcing and only a few rely on suppliers, or

• Improve definition, management and monitoring

Outsourcing agreement

• Outsourcer ISMS has been verified

• Relevant independence assurance report

	 FORMCHECKBOX 

· 若干部分管理外包協議

• Certain parts of management outsourcing agreements

	 FORMCHECKBOX 

· 高度依賴外包或供應商對重要業務活動影響很大，或者

· 外包數量或程度不明，或者

· 若干未管理的外包協定

• Highly dependent on outsourcing or suppliers that have a significant impact on important business activities, or

• The number or extent of outsourcing is unknown, or

•Several unmanaged outsourcing agreements


	f) 資訊系統發展程度Information system development level

	 FORMCHECKBOX 

· 無內部系統開發

· 使用標準化軟體平台

• No internal system development

• Use standardized software platform

	 FORMCHECKBOX 

· 使用標準化軟體平台， 具有複雜的組態/參數

· (高度) 客製化軟體

· 有些開發活動(內部或外包)

• Use a standardized software platform with complex configurations/parameters

• (Highly) Customized software

• Some development activities (internal or outsourced)

	 FORMCHECKBOX 

· 重要業務用途的專案正在進行大量的內部軟體開發活動

• Projects for important business purposes are undergoing a large number of internal software development activities


	g) 場區數和災難復原(DR) 場區數  Number of sites and disaster recovery (DR) sites

	 FORMCHECKBOX 

· 可用性要求低且沒有或只有一個替代性災難復原場區
• Low availability requirements and no or only one alternative disaster recovery site

	 FORMCHECKBOX 

· 中度或高度可用性要 求，且沒有或只有一個替代災難復原場區

• Moderate or high availability requirements, and no or only one alternative disaster recovery site

	 FORMCHECKBOX 

· 高度可用性要求例如

24/7 全天候服務

· 若干替代災難復原場區

· 若干資料中心

• High availability requirements such as 24/7 service

•Several alternative disaster recovery sites

•Several data centers


	h) 針對追查或重新驗證稽核：有關 ISMS 的變動量和程度依據 ISO/IEC 17021-1, 第 8.5.3 條款 For tracing or re-certification audit: the amount and extent of ISMS changes are based on ISO/IEC 17021-1, Clause 8.5.3

	 FORMCHECKBOX 

· 自從上次重新驗證稽核後沒有變動

• No changes since the last recertification audit

	 FORMCHECKBOX 

· ISMS 的範圍或 SoA 輕微變動，例如有些政策、文件等

· 上述因素變動不多

•Slight changes in the scope of ISMS or SoA, such as some policies, documents, etc.

•The above factors have not changed much

	 FORMCHECKBOX 

· ISMS 的範圍或SoA 重大變動，例如，新流程、新業務單位，領域，風險評鑑管理方法，政策，書面記錄文件，風險處理
· 上述因素重大變動

• Significant changes in the scope of ISMS or SoA, for example, new processes, new business units, fields, risk assessment management methods, policies, written records, risk treatment

• Significant changes in the above factors



	

	與業務和組織有關的因素
i

業務型式和法規要求
組織屬於「非、低或高度監管產業」？

Does your organization operate in a low /non-regulated sector, or a highly regulated environment?

☐ 

[1] 非監管產業 (經營非重要業務別)
☐ 
[2] 低度監管產業 (擁有重要業務別的顧客)
☐ 

[3] 高度監管產業 (經營重要業務別)
j
流程與作業複雜度
組織的流程及作業複雜程度為何？
How would you describe the process and tasks within the ISMS scope?

☐ 

[1] 標準及重複性作業的標準流程
☐ 

[2] 標準但非重複性流程
☐ 

[3] 複雜流程 (高度複雜流程或相當大量或獨特的活動)
k
管理系統的建置狀況
組織的管理系統建置狀況為何？
How would you describe the level of establishment of the management system of your organization?

☐ 

[1] ISMS已經完善建置
☐ 

[2] ISMS部分尚未完整實施
☐ 

[3] ISMS尚未建立且無其他管理系統
與IT環境有關的因素
l

IT環境複雜度
組織資訊安全管理系統及/或資訊基礎建設是屬於低複雜度或高複雜度？

Would you describe your ISMS and/ or the IT infrastructure as low or high complexity?

☐ 

[1] 少數或高度標準化的IT基礎設施
☐ 

[2] 若干不同的IT基礎設施
☐ 

[3] 許多不同的IT基礎設施
**「IT基礎設施」 IT 平台，伺服器，作業系統，資料庫，網路…等。
m
資訊系統開發程度
組織驗證範圍涉及應用程式或系統開發的程度？

Would you describe your organisation as having limited or significant application development?

☐ 

[1] 完全沒有或非常有限的資訊系統開發
☐ 

[2] 部分的資訊系統開發 (與重要業務目的有關)
☐ 

[3] 大量的資訊系統開發 (與重要業務目的有關)
n
委外及供應商依賴度 (包括雲端服務)

組織依賴委外供應商的程度。

Does your organization have a low or high dependency on outsourcing or suppliers?

☐ 

[1] 很少或不仰賴委外供應商
☐ 

[2] 部分仰賴委外供應商 (非全部重要業務活動)
☐ 

[3] 高度仰賴委外供應商 (對重要業務活動衝擊大)
o

適用於貴組織ISMS的法令法規或其他要求？
Record any legal or other requirements applicable to your organisation’s ISMS
☐ 有, 請列舉： 

☐ 否


	請提交以下資料material to be provided

 FORMCHECKBOX 
 a.最新版本適用性聲明書SoA (Statement of applicability)，最新版次Latest version：    ，發行日期Date:           
 FORMCHECKBOX 
 b. ISO/IEC 27001:2022(CNS 27001:2023) 附錄A不適用控制項目:    


	2.3 提交附件

	 FORMCHECKBOX 
 營業執照（副本）及相關資格文件的原件影本，（法律法規有要求時）

 FORMCHECKBOX 
 驗證場區清單（適用於有多個相同或類似場區的情況，如分公司、廠、辦、處、所、站、項目部等）

 FORMCHECKBOX 
 組織機構圖/管理系統職能分配表

 FORMCHECKBOX 
 政府部門處罰或發生過資安事故紀錄（需要時）

 FORMCHECKBOX 
 營運過程流程


	本單位自願向 GQA Certification申請管理系統驗證，並已閱讀與理解貴司公開的驗證公開文件後，本單位承諾：
Organization undertaking:
1、本公司管理系統已經有效運行超過3個月以上the management system has already run for 3 months or above；
2、有關驗證活動、驗證繳費及證書、標誌的使用均嚴格遵守 GQA Certification的有關規則comply with GQA Certification requirement about certification activities、certification charge and certificate fee、use of mark；
3、獲證後將嚴格履行獲證企業的義務,接受 GQA Certification的日常驗證；Will strictly perform the obligations after gaining certificate and accept the supervision of GQA Certification 
4、及時提供 GQA Certification稽核所需的資訊及材料，同時對所提供資訊材料的真實性負責。Provide the necessary information timely and is responsible for all the material provided
代表簽名(或蓋章)：
Signature(or stamp):                          申請日期date：       年       月       日

	※下方由驗證審查部填寫

	申請審查 

	意見 Comments
	 FORMCHECKBOX 
同意

	
	 FORMCHECKBOX 
婉拒理由說明:

	審查及批准簽名
	
	日期
	


The information contained herein is the exclusive property of GQA Certification Co., Ltd.  and shall not be distributed, reproduced, or disclosed in whole or in part without prior written permission of GQA Certification
本資料為通用國際驗證服務有限公司專有之財產，非經書面許可，不准透露或使用本資料，亦不准複印、複製或轉變成任何其他形式

